
Referat af bestyrelsesmøde d. 26. april 2011
1) Økonomi og regnskab.
Den nye betalingsform med udsendelse af regning, i stedet for udfyldt girokort, virker fint.
To medlemmer er "forsvundet" i systemet. Stig arbejder på at finde dem.
Der står 230.000 kr. på vores girokonto. Vi har godt afkast på vores obligationer - 12.447 kr.

2) Arbejdslørdag d. 7. maj.
Vi skal lave de sædvanlige opgaver med oprydning beskæring m.m.
Herudover skal vi lave skilte til info på havnen, nedtage el-paneler og male P-striber på asfalten
 m.m.

3) Brugerråd på havnen
Vi har etableret et fælles brugerråd på havnen bestående af Bådelauget, Kajakklubben, 
Strandjægerne og Søspejdertroppen. Rådet skal fungere som kommunikationsled mellem havnen og 
kommunen samt internt foreningerne imellem.

4) Forlængelse af ophalerspor
Ebbe har lavet en aftale med Jans produkthandel om svejsning og levering af jernbaneskinner til 
forlængelse. Ivan er dykker og kan samle det under vandet. Vi arbejder videre med opgaven.

5) Venteliste
Vi har kun få medlemmer på venteliste. Alle pladser er besat.

6) E-Maagen
Erika er stoppet som redaktør af Maagen. Frank Skibby og Per F. arbejder videre med en 
elektronisk udgave til flest mulige medlemmer. Vi "søsætter" en prøve til bestyrelsen snart.

Næste møde: mandag d. 22/8 kl. 19.00


